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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Bojt Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. január 12-én – csütörtök 

– a Biharkeresztesi Közös Önkormányzati Hivatal Bojti Kirendeltségén 

megtartott rendkívüli nyilvános üléséről 

 

Jelen vannak:  

Bereginé Szegedi Hajnalka  polgármester 

Garaguly Borbála   alpolgármester 

Baranyai Andrea   képviselő    

   Gerdenits Zoltán    képviselő 

   Farkas László    képviselő   

 

   Juhász Péter    aljegyző 

 

Gálné Miklós Ibolya   jegyzőkönyvvezető  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester, ülésvezető elnök: Köszönti a jelenlévőket, 

megállapítja, hogy az 5 megválasztott képviselőből 5 fő jelen van a képviselő-testület 

határozatképes, az ülést megnyitja. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi 

pontokat tárgyalja meg a képviselő-testület. 

 

Javasolt napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés Vass Mária közérdekű adatigénylésével kapcsolatos tájékoztatására  

 

2. Különfélék 

 

Kéri, a képviselő-testület tagjait, szavazzanak, egyetértenek-e a javasolt napirendi pontokkal. 

 

5 jelenlevő képviselőből 5 képviselő vett részt a szavazásban, 5 képviselő igennel, 0 képviselő 

nemmel szavazott, 0 képviselő tartózkodott. 

 

Elfogadott napirendi pontok:  

 

1. Előterjesztés Vass Mária közérdekű adatigénylésével kapcsolatos tájékoztatására 

 

2. Különfélék 
 

 

Tárgyalt napirendi pont: 

 

1. Előterjesztés Vass Mária közérdekű adatigénylésével kapcsolatos tájékoztatására 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Felkéri Juhász Péter aljegyzőt a napirendi pont 

ismertetésére. A képviselők az előterjesztést megkapták. Kéri a képviselőket, mondják el 

véleményüket, tegyék fel esetleges kérdéseiket. 

 

Juhász Péter aljegyző: Ismerteti az előterjesztést, majd eleget tesz Vass Mária kérésének és 

felolvassa a Képviselő-testület részére küldött levelet. Megjegyzi, hogy az önkormányzati 
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törvényben nincs olyan előírás, mely előírja, hogy kötelező hangfelvétellel kell rögzíteni a 

képviselő-testületi ülésen elhangzottakat. Az SZMSZ-ben szerepel, hogy a felszólaló képviselő 

kérheti a felszólalását hangfelvétellel rögzíteni. 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: A közfoglalkoztatás átmeneti állapot a 

munkavállalók számára. Míg 2016-ban 116 közfoglalkoztatott állt alkalmazásban az 

önkormányzatnál, ez ebben az évben csak 35 fő. A jelenlegi piaci, gazdasági, természeti helyzet 

és munkaerőhiány nem teszi lehetővé, hogy az önkormányzat olyan tevékenységet folytasson, 

amiből nem származik bevétele. Egyes termékek előállítása, valamint növények termesztése 

szakmai tudást igényel. Ilyen volt a sáfrány termesztése is. Amikor elkezdődött a termesztése 

kertész irányítása alatt dolgoztak a közfoglalkoztatottak. Sok munkával jár, a munkaerő 

kapacitásuk sem teszi lehetővé a nagyobb volumenű munkálatokat. Az elöregedett gumók 

elhalnak, a fiatal hagymákat 4-5 évente át kell ültetni. Ezt meg is tették, de sajnos csak nagyon 

kevés hajtott ki tavasszal, ami később ki is pusztult. Az a szárított sáfrány mennyiség, amit még 

2015 és 2016-ban  termeltek még jelenleg is a birtokunkban van, azóta sem sikerült értékesíteni. 

Erre tekintettel olyan dolgokat készítenek, valamint növényeket termesztenek, ami piacképes 

és nem igényel különösebb szakmai tapasztalatot vagy nagyobb munkaerő kifejtést.  

 

Farkas László képviselő: Annyira nem ismeri az akkori helyzetet, mivel abban az időben még 

nem volt képviselő, de amennyiben egy terméknek nincs felvevőpiaca azt a terméket nincs 

értelme fenntartani, érdemesebb olyan termékeket előállítani, vagy megtermelni amiből 

megfelelő bevételt lehet nyerni. 

 

Garaguly Borbála alpolgármester: Egyetért Farkas Lászlóval, olyan növényeket kell 

termeszteni, aminek a megtermelése nem igényel különösebb szakmai tudást és van rá kereslet. 

Úgy tudja, hogy a sáfrány termesztése, a leszüretelés módja és ideje miatt rendkívül költséges 

és bonyolult, szedni is csak a dél körüli órákban lehet. 

 

Baranyai Andrea képviselő: Utána olvasott a sáfrány termesztésének, nem gépesíthető, 

kézimunkát, szakmai tudást és nagy odafigyelést igényel, azért is olyan magas a fűszer értéke. 

Szedni is kézzel kell, leszedése után csipeszekkel kell kiszedni belőle a vörös bibéket, azt is 

csak gumikesztyűben lehet mert a nőknél a magas hatóanyag tartalma menstruációs zavarokat 

okozhat, míg férfiaknál potencianövekedést. Terhes nők pedig abszolút nem vehetnek részt 

benne. A jelenleg közfoglalkoztatásban dolgozók közül csak pár személy tudna a 

termesztésében részt venni, zöme az idősebb korosztályt képviseli, akik annyira nem bírják a 

sok hajlongást, guggolást.  

 

Gerdenits Zoltán képviselő: Bár akkor még nem volt képviselő de egyetért az előtte szólókkal. 

Hiába van magas piaci értéke, ha nem lehet értékesíteni. Arra kell koncentrálni hogy azt 

termesszék amiből kevesebb ráfordítással megfelelő bevételt kapnak.  

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester: Mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezett, kéri a 

képviselőket, szavazzanak, elfogadják-e az előterjesztés szerinti alábbi határozati javaslatot: 

 

Bojt Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 

szerinti témában a válaszadásra Vass Mária adatigénylő részére.  

Felelős:    Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester 

Határidő:  azonnal  
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5 jelenlevő képviselőből 5 képviselő vett részt a szavazásban, 5 képviselő igennel, 0 képviselő 

nemmel szavazott, 0 képviselő tartózkodott. 

 

Bojt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2023. (I. 12.) sz. határozata: 

Bojt Község Önkormányzat képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert az 

előterjesztés szerinti témában a válaszadásra Vass Mária adatigénylő részére.  

Felelős:  Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka polgármester, ülésvezető elnök  

a képviselő-testület ülését bezárta. 
 

 

 

kmft. 

 

 

 

 

Bereginé Szegedi Hajnalka      Dr. Köstner Dávid 
           polgármester        jegyző 

 


